
DEŽURNI 316-690
£ Mnogi prav gotovo ne veste
0 več, kaj pravzaprav pomeni'tisti
J dežurni 316-690 v naslovu. Naj
J vas ponovno obvestimo, da je to
5 telefonska številka naše občin-
^ ske konference ZMS in da lahko
# pokličete to številko vsak četi-
J tek med osmo in enajsto uro.
3 Naj vedo o naših načrtih, o vaših
£ sklepih in stališčih, o vaših akci-
^ jah resnično vsi mladi v občini,
J ne samo ožji krog. Hkrati pa
2 vam v imenu OK ZMS in seveda
^ v svojem imenu želim vse naj-
0 boljše v novem letu 1974.

0 Precej težko delo je imela ži-
J rija, ki je ocenjevala mladinska
5 ..glasila in najboljše prispevke v
^ teh glasilih. Sedem mladinskih
J glasil in prek sto prispevkov je
^ bilo treba oceniti, pa še reduk-
0 cija nam je nagajala. Skoraj tri
J ure smo sedeli ob svečah, brali
J prispevke ter jih ocenjevali. Ve-
^ liko dobrih je bilo, zares veliko.
4 ,,Kako izbrati tri prave? " je bilo
£ resnično vprašanje, ki nas je naj-
5 bolj mučilo. Pa smo naredili ožji
^ in še enkrat pa še ožji in še
# najožji izboi nagrajenih. Pivo
J nagrado je dobila Darinka Ve-
j rovšek iz Saturnusa, druga na-
p grada je pripadla Borutu Peč-
4 niku iz Sapa, tretjo nagrado pa si
j delita učenki osnovnih šol Polje
2 in Sostro Milena Janežič in He-
0 lena Mertik.
0 Glede mladinskih glasil pa se
j žirija nikakor ni mogla odločiti
5 za najboljšega. Zato je soglasno
^ sklenila, da prve nagrade ne po-
4 deli, kei so ptaktično vsa glasUa
5 najboljša.
5 Obenem je kadrovska komi-
5 sija podelila priznanja mladim
^ družbenopolitičnim delavcem.

- 0 Več kot mesec dni je komisija
J zbirala predloge za priznanja
5 tistim mladim aktivistom, ki so
£ doslej delali nekako v ozadju,
# vendar bi brez njihovega dela
J prav gotovo ne uspela preneka-
2 tera akcija. Priznanja so dobili
0 naslednji mladinci in mladinke:

Ema Blažič, Stane Hribai iz
Sapa, Miian Miklavčič iz MA
Polje, Mirko Mikulič iz Emone,
Justina Jerman iz Mehaničnih
obratov, Olga Oblak z osn. šole
Jožeta Moškriča, Janez Marolt iz
Toplame, Darja Perko iz Ona-
On, Anton Lavrič iz Sekcije za
vleko, Vojko Kogej s Vl.gimna-
zije, Vinko Pintarič iz Javnih
skladišč in Daniel Novak iz MA
Nove Jarše.

Prav gotovo je še veliko mla-
dih, ki zaslužijo ta priznanja,
vendar se mnogi mladinski aktivi
niso odzvali. Graja za to gre
predvsem izvršilnim organom v
aktivih, ker se niso dovolj potru-
dili in so tako prikrajšali pre-
nekaterega mladinca ali mla-
dinko za ptiznanje, ki bi bilo
prav gotovo nadaljnja spodbuda
pri njegovem delu.

Podelitev priznanj mladim
družbenopolitičnim delavcem in
nagrad za najboljše prispevke v
mladinskih glasilih je bila v Je-
lovškovi galeriji ob krajšem kul-
turnem sporedu, v katerem sta
sodelovala Marjan Benedičič in
Ladko Korošec.

Dovolite, da vam predstavim
delavko iz Saturnusa Darinko
Verovšek, ki je za svoj prispevek
o mladi delavki Radi Sikmar pre-
jela prvo nagrado. Darinka ve-
liko pue in pomaga pri urejanju
tovarnBkega glasila. Pa je bila
vseeno presenečena, ko sem ji
povedal, da smo njen prispevek
najbolje ocenili. Ko sva se pogo-
varjala, je z navdušenjem ptipo-
vedcvala o mladinskem informi-
ranju v podjetju, o sebi pa sko-
rajda ni govorila. Tole nam je
povedala:

,,Še preden smo začeli z ureja-
njem mladinske strani v Glasu
Saturnusa, je bila naša mladina
mnenja, da je treba informiranju
posvetiti vefi pozornosti. Infor-
miranje prek zidnega časopisa
namreč ni bilo tako učinkovito,
kot smo želeli. Najprej smo ho-

teli pričeti z izdajanjem svojega
časopisa, vendar smo to misel
kmalu opustili in izbrali tovarni-
ško glasilo oziroma mladinsko
stran v njem. Že takoj na za-
četku smo naleteli na zvrhan koš
težav, toda ob vsestranski ured-
nikovi pomoči smo jih bolj ali
manj uspešno reševali. Pesti nas
stalno pomanjkanje prispevkov,
toda to je težava, ki jo moramo
premagati sami.

Priznati morani, da naša stran
za vse mlade ni vedno dovolj
zanimiva, vendar se trudimo, da
ob raznovrstnosti tem skušamo
zadovoljiti čim več okusov. Ve-
liko nas je, vsem pa ni mogoče
ustreči. Ta bi hotel to, spet
drugi ono, mi pa se trudimo.
Kako nam to uspe, lahko po-
vedo mladinci sami.

Poleg informacije o delu mla-
dinske organizacije v podjetju,
seznanjamo mlade tudi o delu
občinske in mestne konfeience
ZMS, o poteku in zaključkih
posameznih seminarjev; imamo
pa tudi redne rubrike. V vsaki
številki namreč predstavimo
kakega mladinca (prav za tak
prispevek je dobila Darinka prvo
nagiado), imamo rubriko Poka-
žimo, kaj znamo in zabavni del.

Resnično siželimo.da bimla-
di še bolj spoznali pomen in
potrebo dobrega informiranja,
da bi začeli aktivneje sodelovati
pri urejanju strani, ki jim je na-
menjena. Malo stalnih dopisni-
kov imamo, tako da je nekatere
izmed nas želja po čimboljšem
informiranju prisilila, da se prič-
nemo ukvarjati tudi s pisanjem.
Vsekakor pričakujem, da se bo
taka potreba pojavila pri širšem
kiogu mladih, saj bomo le tako
resnično lahko rekli, daje infor-
miranje domala delo vseh in ne
le ožjega kroga. Upam, da nam
bo dedek Mraz - de pa že on ne,
pa vsaj naš urednik - z novim
letom povedal, da se je število
mladih dopisnikov povečalo."

Tudi mi želimo, da bi se Da-
rinki novoletna želja uiesničila.


